
 

Izvanredna sjednica Upravnog odbora 

18. prosinca 2023., ured Komore  u ulici D. Bazjanca 2, Zagreb 

 

Nazočni uživo: Katarina Sikirić Lukić, Iva Ramljak, Sanja Risek, Nives Butorajac 

Radiček, Nada Damjanović, Alma Rovis Brandić 

Nazočni putem ZOOM-a: Danijela Perić Krstulović i Tina Peraica 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Zahtjev člana  M Š. za obavljanjem nadzora koji je uputio 11.12.2023.  

2. Upiti članice G. B. od 12. prosinca 2023.  

3. Osvrt na Skupštinu održanu 13.12.2023. 

4. Rad voditelja sekcija 

5. Razno 

 

Ad 1. Zahtjev za obavljanjem nadzora koji je uputio član M. Š.   

Putem e-pošte M. Š. je 11. prosinca u 22,57 uputio zahtjev Nadzornom odboru za 

obavljanje nadzora nad poslovanjem i funkcioniranjem Komore, a posebno traži 

da se obrati pažnja na stavke ostvarivanja prava i ispunjavanja obaveza članova 

komore te provođenje Statuta i drugih općih akata komore. Upravni odbor je 

pripremio odgovor za Nadzorni odbor. 

a) Ističe sumnju kako upravni odbor i predsjednica nisu adekvatno proveli proceduru iz čl. 

20. statuta komore pri osnivanju sekcija komore – zdravstvo, pravosuđe, socijalna skrb, 

obrazovanje itd..  

 

b) Provjera imenika socijalnih pedagoga te članstvo u komori, kao i datume podnošenja 

zahtjeva za priznavanje prava na obavljanje socijalno pedagoške djelatnosti te datume 

donošenja rješenja o istima, kao i uplate na bankovne račune komore od strane članova 

unatrag godinu dana. Naime, nekoliko članova komore mi se obratilo kako su rješenje 

čekali preko osam mjeseci što je u situaciji kada se raspisuju natječaji za radna mjesta u 

sustavu socijalne skrbi nedopustivo jer se time ugrožava osnovno pravo na rad kroz ne 

izvršavanje javnih ovlasti Komore. Mlade kolege time se dovodi u krajnje nepovoljan i 

ovisan položaj. 



 

c) Moli da se obaveže Upravni odbor da u najkraćem mogućem roku donese i javno objavi 

prijedlog Poslovnika o radu skupštine komore kao najvišeg tijela odlučivanja u komori u 

skladu sa čl 17. st 5. i čl. 20. statuta komore kako bi ga skupština mogla izglasati. 

Poslovnik je temeljni dokument koji uređuje proceduru vođenja skupštine, izborne 

skupštine i nakon tri godine postojanja komora bi ga morala imati kako bi se točno 

znalo ovlasti i proceduralni koraci u radu skupštine, postupak donošenja odluka, te 

izbora članova tijela komore na skupštini. 

 

d) U interesu veće transparentnosti i neovisnosti nadzornog odbora smatra kako bi NO 

morao imati svoj odvojeni mail. 

 

Ad a) Procedura osnivanja sekcija i imenovanja voditelja provedena je na 

sastancima Upravnog odbora, o tome postoje Odluke.  

Privitak:  

1. E-prepiska s kolegicama koje su se javile za vođenje/koordiniranje sustava 

socijalne skrbu od 9. studenoga 2021. 

2. Odluka o imenovanju voditelja sekcija 29. studenoga 2021.,  

3. Dogovor o sastanku voditelja (e-pošta od 9. veljače 2022.) 

4. Bilješka s održanog sastanka voditelja sekcija s predsjednicom i tajnicom 

Komore od 11. veljače 2022.,  

5. Zapisnik sjednice Skupštine od 28. veljače 2022. na kojem su se voditelji 

sekcija predstavili,  

6. Odluka o odluci Upravnog odbora od 24. svibnja 2022.  

7. Zapisnik UO od 24. svibnja 2022. 

8. Zabilješka s radnog sastanka Upravnog odbora od 7. listopada 2022.  

9. E-pošta kojom se voditelji sekcije obavještavaju da je UO podržao 

pridruživanje M. Š. voditeljima sekcije  

10. Ispis web stranice na kojoj su predstavljeni voditelji 

Predsjednica izvještava da je s M. Š. u više navrata uživo i na daljinu, nasamo i uz 

ostale članove koji su preuzeli vođenje/koordiniranje socijalnih pedagoga zaposlenih 

u sekciji socijalne skrbi, a dvaput u nazočnosti članova Upravnog odbora, 

razgovarala o svim prepoznatim potrebama i teškoćama članova, kao i u smjeru 

koordiniranja članova voditeljstva sekcije među kojima je dolazilo do većih 

neslaganja. Kolegi M. Š. je višestruko pružana podrška predsjednice Komore. U 

potpunosti je bio upoznat s ulogom voditelja sekcija te je  na Skupštini održanoj 28. 

listopada 2022. u suradnji s A. M. predstavio plan rada sekcije za 2023. godinu.  



Na jednom od sastanaka koji je organiziran na daljinu s voditeljima sekcije socijalne 

skrbi 14. studenoga 2023., a kojem su nazočile Tajnica i Predsjednica Komore, M. Š. 

se neprimjereno, vrlo uvredljivo na osobnoj razini obraćao kolegici A. M.   

Ad b)  

Upis u Komoru ovisi isključivo o Uredu Komore, pokreće se upravni postupak te 

kada se ustanovi da osoba zadovoljava uvjete za upisom u Komoru, istoj Ured 

Komore izdaje Rješenje. Ukoliko osobi nedostaje koji dokument, traži se dopuna.  

Rješenje za priznavanje prava na obavljanje socijalnopedagoške djelatnosti  je drugi 

postupak i ne ovisi samo o Uredu Komore. Na zahtjev člana Komore, a preduvjet 

za traženje ovlaštenja je članstvo u Komori, Komora predaje zahtjeve kojima od 

MPU traži  potvrde iz prekršajne i kaznene evidencije. Tek po dobivanju potvrda 

Ured Komore može izdati Rješenje. Ured Komore potvrde traži elektronskim putem 

kako bi se smanjio vremenski rok čekanja na potvrde. Potvrde u Ured komore stižu 

zemaljskom poštom. Od 5. lipnja 2023. godine trajao je 52 dana štrajk u pravosuđu 

te su se potvrde iz kaznene evidencije čekale puno dulje od uobičajenoga. Nemamo 

utjecaj na navedeno.  

Za pojedine članove su višestruko ponavljani zahtjevi Ministarstvu pravosuđa (dano 

na uvid). 

M. Š. je više puta pitao za Rješenje o pravu na obavljanje SP djelatnosti  kolegice M. 

Š. Od pokretanja postupka upisa do dobivanja Rješenja o pravu na obavljanje SP 

djelatnosti članici M. Š. zaista je proteklo više od 8 mjeseci. Opis tijeka upisa: 

- Kolegica je diplomirala 26. rujna 2016. te je 24. listopada 2022. bila u 

zakonskoj obvezi upisati se u Komoru, što nije napravila.  

- Zahtjev za ovlaštenje je Komori poslala 22. veljače 2023. godine 

- Komora je Zahtjev MPU poslala istoga dana,  22. veljače 2023. 

- Poslan je ponovljeni zahtjev/požurnica MPU 27. veljače 2023, budući da na 

ranije poslan zahtjev nije dobiven potvrdni mail primitka elektronske pošte.  

- dana 28. lipnja 2023. kontaktiran je nadležni ured  MPU i telefonskim putem 

da se ustanovi što se dogodilo s potvrdama.  

- dana 29. lipnja 2023. je Komora dobila potvrdni mail da je potvrda izdana i 

poslana poštom.   

- dana 7. srpnja 2023.. elektronskom poštom je kolegici M. Š. poslano Rješenje 

za ovlaštenje i potvrda koju ona treba ispuniti i vratiti Uredu Komore.  

- Kako kolegica M.R. nije poslala potvrdu o primitku. 31. listopada 2023. je 

zamoljena da potvrdi primitak Rješenja na što odgovara da joj se mail s 

privitcima obrisao.  

- Rješenje i potvrda o primitku su joj ponovno poslani 2. studenoga 2023. 

godine, a potvrdu o primitku Rješenja zaprimili smo 3. studenog 2023. godine  



 

Ad c) Poslovnik o radu donesen na 1. sjednici Skupštine. Objavljen je na web stranici 

Komore, sada na vidljivijem mjestu.   

 

Ad d) Upit vezan uz e-adresu Nadzornog odbora.  

E-adrese info@hksp.hr te hk.socijalnih.pedagoga@gmail.com  su adrese koje prati 

Ured Komore i prosljeđuje ih tijelima Komore.  

 

Ad. 2. Upiti članice G. B. od 12. prosinca 2023. 

U mailu upućenom većem broju članova Komore G. B. je iznijela osvrt svojeg 

nezadovoljstva radom tijela Komore te je zatražila: 

A) Popis kandidata za Upravni odbor zajedno s njihovim kurikulumima 

B) Uvid u to tko su zaslužni članovi Komore koji svojim radom doprinose 

promoviranju socijalne pedagogije 

C) Tko ih je i kada birao  

Ad.A) Kandidati za Upravni odbor, zajedno s njihovim životopisima, objavljeni su 

na web stranici Komore.  

Ad B) Laureati su predstavljeni na Skupštini Komore 13. 12.2023., kao i kriteriji 

njihova odabira. 

Ad C) Kandidate je razmatrao Upravni odbor te je i odlučio o zahvali navedenima.  

 

Vezano uz izraze nezadovoljstva iz prvog dijela poruke G. B., citati:  Smatram da ima 

jos elemenata o kojima se treba hitno raspravljati, no srecom sutra je skupstina, a blize nam se i 

izbori pa zelimo najaviti da cemo inzistirati i provesti transparentnost u radu.  

Posljedica ovakvog rasula i netransparentnosti u vodjenju Komore a posljedicno i sekcije socijalne 

skrbi nagnala je mnoge od nas da se iskljucimo iz jedinog medija kojim smo mogli konunicirati, a 

to je bila neformalna i nesluzbena WhatsApp grupa. Iz iste smo izasli u znak prosvjeda radi 

ovakvog rada Komore, netransparentnog i samo rubno zakonitog vodjenja Komore na sto su neki 

clanovi (pa i ja) vec davno upozoravali. Ja sam iz istog razloga podnijela ostavku na mjesto 

dopredsjednice Komore.  

Ljubazno molim sve adresirane predsjednike i clanove odbora da shvate ovo nase obracanje 

trazenjem da se situacija u komori pod hitno do kraja formalizira, da svi poslovnici, pravilnici i 

protokoli budu javno dostupni i provedeni,  da se sekcije pod hitno i formalno i sadrzajno osnuju i 

da imamo uvid u poslovanje Komore.  
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Situacija gdje se nisu citali financijski planovi, gdje se o istima nije diskutiralo i gdje su se pojedine 

stavke nudile pod nejasnim objasnjenjima pa su clanovi dizali ruku i ne znajuci za sto glasaju je 

proslost. 

Nije razvodno iz kojih elemenata G. B. zaključuje da  je u Komori rasulo i 

netransparentnost. Također, nije razvidno u čije ime se kolegica obraća kad navodi 

“mi”. 

Tvrdnju o „rubno zakonitom vođenju Komore“ smatramo neutemeljenom i 

zlonamjernom objedom. Tvrdnja da su na to „neki clanovi (pa i ja – op. G. B. ) vec davno 

upozoravali te da je iz istog razloga podnijela ostavku na mjesto dopredsjednice Komore“ ne 

odgovara činjenicama.   

Sva tijela Komore funkcioniraju. Dana 25. listopada 2023. organiziran je sastanak 

članova Nadzornog odbora s voditeljicom računovodstva Komore na kojem im je 

detaljno objasnila novčano poslovanje i financijsko stanje Komore. 

G. B. je na osnivačkoj skupštini odabrana za zamjenicu predsjednice Komore. 

Tijekom razdoblja početnih radnji koje su prethodile početku rada Komore (od 22. 

listopada 2020. do 10. veljače 2021.) članovi Upravnog odbora su međusobno 

redovito i konstruktivno surađivali, predsjednica je izvještavala o poduzetim 

koracima, a ostali članovi su davali kvalitetan doprinos. G. B. je vrlo često, ponekad 

i dnevno, svim članovima Upravnog odbora slala mailove u kojima je često ukazivala 

na pogreške ili probleme koji bi se mogli dogoditi u budućnosti, a pritom je svoje 

vizije povremeno gradila na neistinama ili poluistinama. Nakon više razgovora i 

pokušaja dogovora s kolegicom, na njezin mail od 12. prosinca 2020., predsjednica 

je istoga dana argumentirano odgovorila na sve tvrdnje (privitak).  

G. B. je samoinicijativno otvorila e-adresu u ime Komore, a potom i Facebook profil. 

Nakon što je na jednom radnom sastanku dogovoreno da članovi UO neće 

samoinicijativno poduzimati radnje poput ove, a da su FB Komore trebali osmisliti 

učenici Grafičke škole, G. B. je samoinicijativno otvorila i FB stranicu. Dana 24. 

prosinca 2020.  predsjednica je zatražila od G. B. da joj preda ovlasti FB profila i 

stranice, a G. B. je rekla da ih nema jer je to napravila K. R. (u privitku komunikacija 

putem Whatsapp poruka). Upitana kolegica K. R. negirala je da je s time ikako 

povezana, osim što je dala kolegici Babić tražene savjete o otvaranju FB-a. Potom je 

G.  B. napisala da K. R. s time nema ništa nego da je to napravila S. R. koja je također 

sve negirala (privitak).   

Nakon toga dana G. B. je ispričavala svoje nesudjelovanje na radnim sastancima, da 

bi 21. 1. 2021. podnijela pisanu ostavku. 

 

 



Ad 3 Osvrt na Skupštinu 

Svi su suglasni s time da je hibridan rad Skupštine vrlo zahtjevan i neučinkovit te je 

dogovoreno da će Skupština održavati uživo, a sudjelovanje na daljinu omogućit će 

se samo za Izborne skupštine, tada će se zakupiti profesionalna informatička pomoć 

i prostor. 

  

Ad 4 Suradnja s voditeljima sekcija 

Suradnja s voditeljima sekcija je korektna i učinkovita. Postoje teškoće u suradnji s 

vodstvom sekcije socijalne skrbi. Od voditelja svih sekcija zatraženo je izvješće 

vezano uz održavanje planiranih stručnih skupova, što voditelji sekcije socijalne skrbi 

nisu poslali. 

Održana su dva ZOOM sastanka na koje su bili pozvani svi članovi sekcije. Prvi , u 

svibnju 2023. bio je konstruktivan. Drugi je održan nakon što su voditelji tražili da 

se UO i Predsjednica oglase o javnom istupu zaposlenice Centra za socijalnu skrb te 

o smještajnim teškoćama za djecu i mlade s pup-om. ZOOM sastanku se odazvao 

manji broj članova. Upoznati su s time da je tema smještajnih teškoća već predložena 

za narednu sjednicu Nacionalnog vijeća za razvoj socijalnih politika koja je planirana 

za prosinac 2023. Predložili su da na toj sjednici predstavnik KOmore bude kolegica 

Petrović. Pojašnjeno im je da je članove NV imenovao premijer. Tada su tražili da 

im se šalju bilješke sa sjednica NV, što je predsjednica odbila jer su zapisnici dostupni 

na web stranici MROSP-a. Članovima sekcije je predloženo da napišu prijedlog 

Objave za medije te da predlože sadržaj Okruglog stola na temu 

izvan/institucionalnog smještaja djece i mladih s pup-om.  

Potom su održana dva sastanka s voditeljima sekcije. Prvom su nazočili predsjednica 

i član UO T. Maglica, drugom predsjednica i Tajnica N. Butorajac. Tada je došlo do 

incidenta između M. Š. i jedne suvoditeljice sekcije koju je M. Š. vrlo grubo verbalno 

uvrijedio na osobnoj razini te se kolegica odjavila sa sastanka. Kolegi je ukazano da 

opisana komunikacija nije primjerena, no ostao je pri svojim tvrdnjama.  

Prije pridruživanja kolege M. Š. voditeljstvu sekcije, predsjednica je s njim obavila 

više razgovora u kojima je upoznat s nadležnostima voditelja i očekivanja od njih.  

 

Ad 5 Razno 

Organizacija okruglog stola: radni dogovor je da se Okrugli stol organizira 10. 

siječnja 2024. Potvrdila je dolazak Tatjana Katkić Stanić, ravnateljica Zavoda za 

socijalni rad, prof. dr. sc.  Ivana Borić i Marija Tešija, ravnateljica CPUZ Split. Pozvat 



će se i nekoga od socijalnih pedagoga koji dulje radi u tretmanu. Prihvaćen je 

prijedlog da se za tu priliku zakupi prostor.   

Predsjednica je ponovila obavijest članovima UO s kojom su ranije upoznati, da je 

upravna pravnica B. Vujanić od početka prosinca počela preuzimati vođenje ureda.  

 

 

zapisnik vodila Nives Butorajac Radiček 


